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Verlisamhetsberättelse för år 2000

Föreningen hade vid senaste årsskiftet dry$ 900 medlemmar.

Under verksamhetsåret har styrelsen haft ftiljande sammansättning:

Ordinarie ledamöter: Lars Sundström (ordforande), Peter Schantz (vice
ordftirande), Hugo Grimlund (skathnästare), Marianne Lundberg
(protokollsekreterare), Sverker Michdlsen (redaktör), Ella Oström
(klubbmästare och progftrmansvarig), Michael Arthursson, Christian Laine,
Evalena Lidman, Jan Seger.

Suppleanter: Tordörn Holmberg, Eva Lampel, Anneli Runefelt.
Adjungerade: Arne Klingborg, Uwe Koch, Gunnel Ringmar.

Föreningens revisorer har varit Ole Settergren och Petra Urvegard med
Mats Gullberg som suppleant.

Valberedningen har bestatt av Greger Carpelan (sammankallande) och
Annika Malmsten.

Styrelsemöten

Styrelsen har under verksarnhetsåret haft fem sammantäden:
27 jamnn,2 mars, 27 apil,7 juni och 14 sepember.
Den 9 november hade styrelsen ett gemensamt möte med styrelsen ftir
Förbundet för Ekoparken.

Kärnverksamheter
Arbetet under verksamhetsåret har koncentrerats kring ftireningens etable-
rade kåirnområde: att ftirmedla kunskap om och v'arnaHaga-Brunnsvikens natur-
och kulturviirden.

Programverksamheten

Föreningens progtamverksamhet under år 2000 upptog ftiljande aktiviteter:

21 mars Göran Åstand berättade om våilkåinda stockhotnare§ gravar

på Nona kyrkogården.

13 april Erik Langlet presenterade Hagaparken och dess byggnader
i ord och bilder.

15 maj Ärsmöte med ftirhandlingar och vårkonsert med sångkvartetten

Prima Vera.

18 juni Hagadagen - båtturer, vandringar och visningar av parker, museer,

slott och frädgårdar Brunnsviken runt.

16 september Natur- och kulturgeografisk vandring i Hagaparken med

Elisabeth Ericsson.

14 oktober Programåret avslutades med en vandring med Bo Vahlne till
Gustav IILs paviljong och slottsruinen.
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Haeabladet och hemsidan

Hagabladet har utkommit med fyra nummer under verksalnhetsåret. Tidnings-
redaktionen har även fortsatt att utveckla ftireningens hemsida. Denna har bl.a.
utökats med en låinksamling och litteraturtips samt ftrdjupats med material om
problem och utvecklingsmöjligheter i området.

Slaivelser

Föreningen har under verksamhetsåret ytkat sig i följande frågor:

17 januari S krivel se fr ån SMTR (Storsto ckholms milj ö organi sationers trafi kråd),
antagen av medlemsftireningarna och överliimnad till regerings-
kansliet och riksdagens trafikutskott, med forslag till ett hållbart
trafiksystem i Stockholmsregionen inftir regeringens
transportproposition våren 2000.

27 januui Yttrande till Vägverket över miljökonsekvensbeskrivning ftir Nona
Liinken.

27 januari Yttrande till Gatu- och fastighetsnåimnden i Stockholm angående
gang- och cykelförbindelsen mellan Norrmalm och Hagaparken.

28 mars Förnyat yttrande över detaljplan for utbyggnad av Frösunda Center
och Radisson Hotel i Frösundavik.

13 juni Yttrande över program ftir planer päatt bygga bostäder och kontor i
Norra Frösunda.

19 december Yttrande över detaljplan fcir utbyggnad av Teknikhöjdens lokaler i
Norra Albano.

Ekonomi

Föreningens ekonomiska stiillning framgfu av skathniistarens rapport ftir
verksamhetsåret 2000.

Miljöpris till Haga-Brunnsvikens vänner
Haga-Brunnsvikens viinner har tilldelats Solnacentems miljöpris ftir fu 2000.
Priset delas årligen ut till en "lokal person, förening eller ftiretag som utmåirkt
sig i miljöarbetet". I motiveringen framhålls bl.a. att föreningen bidragit till
nationalstadsparkens tillkomst och gj ort Haga-Brunnsvikens natur- och
kulturvärden mer ktinda av allt fler miinniskor.

Stockholm den 14 mal 2001
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Lars Sundström, ordft)rande Peter Schantz, vice ordft)rande
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